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Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny KAZIMIERZ MAJCHER 

Panie  Przewodniczący,  Panie  Burmistrzu,  Panie  i  Panowie  Radni,  Szanowni  Państwo,  ja

dzisiaj przygotowałem jedno pytanie do Pana Burmistrza w związku ze śmieciami, które są

wywożone  z  terenu  miasta  Lubartowa.  Powstał  w  tej  chwili  ZZO,  przedsiębiorca,  który

wywozi śmieci, wywozi do Wólki Rokickiej, przedtem wywoził do Lublina do Kom-Eco, ten

transport przedsiębiorcę teraz kosztuje o wiele mniej. Myśmy wcześniej na sesji poruszali ten

temat  i  mówiliśmy,  że  wybudowanie  tego  ZZO  w  Wólce  Rokickiej  zmniejszy  koszty

mieszkańców za odpady, za śmieci. Chciałbym się dowiedzieć czy były prowadzone jakieś

rozmowy z przedsiębiorcą, który wywozi śmieci? Wiem, że umowy są zawarte chyba do

końca tego roku i myślę, że jeżeli  nie były prowadzone takie rozmowy to byśmy nabijali

kieszeń tym przedsiębiorcom a mieszkańcy dalej by płakali. Dziękuję bardzo.

ZASTĘPCA BURMISTRZA

Następne pytanie zadał Pan Radny Kazimierz Majcher dotyczy to pytanie zmniejszenia opłat

również o to dopytuje Pan Przewodniczący Tomasiak. Jak wiecie Państwo Zakład praktycznie

zaczął być praktycznie użytkowany od 19 grudnia wiec jest to niecałe 2 miesiące działalności.

Uważam, ze za wcześnie jest jeszcze mówić o zmniejszeniu opłat, bo padło stwierdzenie, że

one zostaną zmniejszone, gdy zostanie oddany wybudowany właściwie Zakład. Trudno, żeby

zakład, który jeszcze,  że tak powiem nie jest  obciążony produkcyjnie na 100%, bo w tej

chwili pracujemy na jedną zmianę. Właściwie już w niedługim czasie będzie uruchomiana

również druga zmiana. Także jeszcze chwile to musi potrwać ten cykl uruchomienia. Jeszcze

musimy chwilkę poczekać na zmniejszenie tych opłat.


